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Kövér László úr részére
az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk ( 1 )-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2010. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján irásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Dr.
Pintér Sándor belügyminiszter úrhoz

"Hány választási kampányt kell lefolytatni, hogy a kormány teljesítse igéretét?" 
címmel.

Tisztelt Miniszter Úr! ·

Bár a nyár még javában tart, a fűtési szezonra ilyenkor kell készülni, nem akkor, amikor már fázunk.
Még kevésbé követendő e téren a kormány példája, amely a múlt télen mintegy kétszáz embert
hagyott fűtés hiányában megfagyni a saját lakásában. A hideg elmúltával, ám a választási kampány
véghajrájában jutott eszébe a kormánynak 12.000 forintos fütéstámogatást ígérni a háztartásoknak.
Az NGM kapta feladatául hogy biztosítsa azt az egymilliárd forintot, amelyet az önkormányzatok
szociális célú tüzelőanyag-vásárlásához hagyott jóvá a kormány. Ezzel a tüzifaprogram idei kerete
ötmilliárd forintra egészül ki. A közlöny szerint a forrást azonnal elő kell teremteni, az
önkormányzatokhoz való eljuttatásáról pedig szintén a lehető legrövidebb időn belül kell
gondoskodnia a belügyminiszternek.Csakhogy ez az ígért juttatás sem érkezett meg mindenhová. Bár
a miniszterelnök azt igérte, hogy a támogatás azoknak is jár, akik nem gázzal fűtenek, a Kormány
1205/2018. (IV. 5.) sz. határozata már csak a vezetékes földgázhálózattal nem rendelkező települések
háztartásairól szól.
Most ismét döntés született, hogy mindenki - aki kéri az önkormányzatnál - megkapja a tavaly igért
pénzt. Az eljárás azonban előre láthatóan még két kampányidőszakot ölel fel. Az első szakaszban
kémi kell, a másodikban majd összesítik, a harmadikban előteremtik azt a pénzt, amelyet már az első
kifizetésnél meg kellett volna tenni. Aztán átutalják az önkormányzatoknak és valamikor eljut az
állampolgárhoz is, remélhetően még mielőtt megfagy a tüzelő hiányában.

A fentiak alapján kérdezem Miniszter urat:

1. A választási győzelem után miért nem volt fontos a ,,kampánypénz" kifizetése?
2. Miért próbáltak eddig trükközni, szelektálni az ígéret teljesítése helyett?
3. Miért kívánják megint a kampány részévé tenni a kifizetést?
4. Van-e akadálya annak, hogy szeptember 30-ig kifizessék az igért pénzt?
5. Miért kell kémi a juttatásból kimaradottaknak, ha eddig automatikusan járt?
6. Mikor jelenik meg a végrehajtására vonatkozó szabályozás

Budapest, 2018. augusztus 1.
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